
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wadima Tyszkiewicza 

na 27. posiedzeniu Senatu 

w dniu 23 lipca 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw zagranicznych Zbigniewa Raua 

Szanowny Panie Ministrze! 

Proszę o odpowiedź na poniższe pytania. 

1. Ile jest obecnie osób posiadających podwójne obywatelstwo polskie i amerykańskie? 

2. Ile osób posiadających podwójne obywatelstwo polskie i amerykańskie nie zostało wypuszczonych 

z Polski lub wpuszczonych do Polski (na wszystkich przejściach granicznych łącznie) ze względu na brak 

ważnego dokumentu polskiego? Proszę o udzielenie odpowiedzi dotyczącej okresu lat 2000–2021 (dane za 

każdy rok, z uwzględnieniem danych z roku 2021 do dnia wydania odpowiedzi). 

Z poważaniem 

Wadim Tyszkiewicz 

 
 


